# 第一届中国-东盟非政府组织(NGO)研究论坛

**承办者:** 广西大学公共管理学院

广西高校人文社会科学重点研究基地"区域社会治理创新研究中心" 广西高校高水平创新团队("NGO与社会管理创新研究团队")

**举办地**:中国•广西•南宁•2015年12月20日

会议主题: 国家与社会关系视野下的中国和东盟社会组织发展现状研究

# 邀请函•征文通知

# 先生/女士:

广西大学、广西高校人文社会科学重点研究基地"区域社会治理创新研究中心"、广西高校高水平创新团队("NGO 与社会管理创新研究团队")依托南宁作为中国-东盟博览会永久会址的地缘优势以及相应的 NGO 研究学术队伍基础,现共同承办第一届中国-东盟 NGO 研究论坛。希翼该论坛成为中国与东盟各国 NGO 研究学术交流的平台、学术合作的舞台以及民间友谊的又一见证。现将本次论坛的相关事项通知如下:

- 一、论坛的主题为:"**国家与社会关系视野下的中国和东盟社会** 组织发展现状研究",分问题包含但不限于:
  - ◇中国与东盟各国社会组织发展现状、趋势及管理体制比较研究
  - ◇中国与东盟各国的境外 NGO 活动现状、特征及管理体制比较研究
  - ◇中国与东盟各国社会组织发展环境的政治、社会、历史等因素分析

INVATATION

- ◇中国-东盟社会组织交流合作现状
- ◇中国与东盟各国本土社会组织联盟发展现状

# 二、具体事宜:

1、会议注册: 2015年12月19日 (注册地点待定, 会务组提前一周通知)。

- 2、会议日程: 2015年12月20日。
- 3、会议地点:广西大学公共管理学院。
- 4、参会费用:往返交通费和住宿费自理。(具体酒店和费用待定
- 5、参会回执:如能出席会议,请于12月6日前发送参会回执到会务组邮箱。
- 6、论文截止日期: 2015年12月6日, 提交300到400字论文摘要(中英文); 2015年12月11日截稿, 论文提交正式文档(中文或英文)至会务组邮箱。
- 7、纸版通知:会务组将在会议期间补发正式纸版通知。如参会人员需提前寄送正式纸版通知,请发邮件至会务组专用邮箱告知。

# 三、会务组联系方式:

会务专用邮箱: ggxyky@163. com

联系人及电话: 雷文艳 (15007719683), 王玉生 (13669618080)

附:参会回执

# 尊敬的参会嘉宾:

您好! 我们正以满腔的热情期盼着您的到来! 收到邀请函后,请您填写《参会申请回执表》并回传到会议组指定邮箱,以便办理代表证及住宿预订有关事宜。感谢您的支持与配合!

### 参会申请回执表

姓名	性别	单位名称及通讯地址 (职称、职务	联系电话	电子邮箱	拟参与 版块 (代 码)

备注: 拟参与版块请填序号即可。

- 1. 中国与东盟各国社会组织发展现状、趋势及管理体制比较研究
- 2. 中国与东盟各国的境外 NGO 活动现状、特征及管理体制比较研究
- 3. 中国与东盟各国社会组织发展环境的政治、社会、历史等因素分析
- 4. 中国-东盟社会组织交流合作现状
- 5. 中国与东盟各国本土社会组织联盟发展现状

# 协同创新。让我们携手相伴!

# The 1st China-ASEAN NGO

# (Non-governmental Organization) Research Forum

#### **Organizer:**

School of Public Administration, Guangxi University

Research Center of Regional Social Governance and Innovation – a Key Research Base of Humanity and Social Sciences in Guangxi Universities

NGO and Social Management Innovation Research Team -- High-Leveled and Innovation Team in Guangxi Universities

Location: Nanning City of Guangxi Zhuang Autonomous Region, China

**Dates:** Dec. 20th, 2015

Theme: The NGO development in China and ASEAN Countries in the perspective of

**State-Society Relations** 

# **Invitation letter • Call for Papers**

Sir / Madam:

The School of Public Administration of Guangxi University, the Research Center of Regional Social Governance and Innovation, and NGO and Social Management Innovation Research Team try to establish a platform - the China-ASEAN NGO (Non-governmental Organization) Research Forum for academic debates and discussion on NGO issues in the region. The advantages for the forum to be located at Nanning City of Guangxi Zhuang Autonomous Region in China are not only that the city is the geographical connection to ASEAN Countries but also it has been chosen to be the permanent venue for the China- ASEAN Exposition. The NGO academic team of Guangxi University is proud to be part of Nanning City and feels great honor to host the first forum in Dec.20<sup>th</sup>, 2015. With your participations, we are confident that the forum will be not only an excellent platform for deepening the exchanges and cooperation but an interesting story of China-ASEAN friendships as well.

### Forum Topic:

- " The NGO development in China and ASEAN in the Perspective of State-Society Relations", including but not limited to the following sections:
- ♦ The comparative study of NGO legal status, trends and the management System in China and ASEAN;
- ♦ The comparative study of NGO's status quo, characteristics and management system in China and ASEAN;
- ♦ The analysis on the factors in developmental environment for NGOs, concerning politics, society and history in China and ASEAN;
- ♦ The study of the cooperation among local NGOs and international NGOs in China and ASEAN Countries.
- ♦ The Study of Development Status of Local and International Social Organization Alliance in China and ASEAN countries.

# **Important Issues:**

**1.Arrival:** Dec. 19<sup>th</sup>, 2015. (hotel to be announced).

2. Schedule: Dec. 20th,

- **3. Location:** School of Public Administration, Guangxi University, Nanning, Guangxi, China.
- **4. Registration fee:** Round-trip transportation and accommodation costs should be own expenses.
- **5. Attending Registration:** Registration form should be sent to the designated mailbox before Dec. 6<sup>th</sup>.
- 6. **Papers submit deadline:** Dec. 6<sup>th</sup>, 2015 for abstract submission at least 300 to 400 words in both English and Chinese; Dec.11<sup>th</sup>, 2015 for paper submitted to the designated mailbox, ggxyky@163.com.
- **7. Hard copy of invitation and receive:** We will provide the hard copy of invitation and receive during the forum. If participants need the hard copy of invitation and receive in advance, please send your requirement and address to e-mail: ggxyky@163.com.

#### **Contact Information:**

The designated mailbox: ggxyky@163.com

Person to contact: Wenyan Lei(008615007719683), Yusheng Wang

(008613669618080)

Collaborative Innovation, Frank in Frank!

Expected guests

We kindly require participants to fill out the application form and send it to the designated mailbox ggxyky@163.com as soon as possible for registration and hotel reservation.

# Thank you for your kindly cooperation!

### **Application Form**

First Name	Family Name	Gender	Title, Organizations and Address	Phone Number	Email	Presentation for Forum Section (Code)

### Remark: Presentation for Forum Section (Code)

- 1. The Comparative Study of NGO Legal Status, Trends and the Management System in China and ASEAN;
- 2. The Comparative Study of INGO's status quo, Characteristics and Management System in China and ASEAN;
- 3. The Analysis on the Factors in Developmental Environment for NGOs, concerning Politics, Society and History in China and ASEAN;
- 4. The Study of the Cooperation among local NGOs and international NGOs in China and ASEAN Countries.
- 5. The Study of Development Status of Local and Foreign Social Organization Alliance in China and ASEAN countries.

•